

R22 卧式筒装电脑量革皮机（钜楷/华瑞/双利/风靡）

| | |
|------|---------------------------------------|
| 产品名称 | R22 卧式筒装电脑量革皮机（钜楷/华瑞/双利/风靡） |
| 公司名称 | 东莞市厚街钜楷鞋机店 |
| 价格 | 面议 |
| 规格参数 | 加工定制:是 类型:自动量革机 品牌:钜楷牌/GDJK/双利牌 |
| 公司地址 | 东莞市厚街镇寮厦村S256省道旁21号铺位 |
| 联系电话 | 86-076985087117/85827186 13929215297 |

产品详情

gk-l07卧式筒装电脑量皮機

the amount of horizontal lite computer paper machine

皮廠、沙發廠專用量皮機

leather facrory,the amount of leather sofa factory dedicated machine

產品說明（descreption）

該設備即可用於制革廠，可再次升級，變成全自動。也可用於鞋廠，箱包廠，手袋廠，皮具廠，家私廠，抽檢供應商是否少皮，是工廠真皮採購的忠實管家和保安。

the dcvice can be used in the tannery,could be escalated once again become fully automatic,can also be used for shoe,bag,handbag factory,leather factory,furniture factory,sampling fewer suppliers of leather,leather facrory purchasing a loyal housekeeper and securiry.

技術參數（description）

- 1、校正範圍：無極校正
- 2、測量精度：同張皮在連續10次測量中,誤差 0.1%.
- 3、工作制式:平方米,平方尺,平方英尺(十進位和四進位)

- 4、碼單列印:中英文列印,可隨時列印半包,整包,和總單.
- 5、編輯功能:客戶可自己編輯皮的名稱,顏色,等級,廠名和電話
- 6、記憶功能:不用擔心工作中實然斷電導致資料丟失.
- 7、分級功能:客戶可挑選大於或小於一定範圍內的皮張面積
- 8、整機功率:不大於1千瓦,省電.
- 9、同步功能:克服了因客戶工廠電壓不穩定,導致皮面積測量不準確.

印表機配置：使用熱敏印表機，字跡清晰無中斷點，耗材便宜，方便購買。

- 10、顯示器配置:使用深圳所產優質液晶顯示器,外觀優美,性能穩定可靠.
- 11、電動機配置:使用一體式電機,無噪音，省去更換皮帶的加油的麻煩。

description:

- 1、 correction range:promise calibration.
- 2、 measurement accuracy:with chang skin in 10 consecutive measurements,the error 0.1%
- 3、 working format:square meters,square feet,square feet (decimal and the four binary)
- 4、 yd single print:chinese and english print,they can always print half a pack,the whole package,and the total single.
- 5、 editing features:customers can turn their skin name,color ,grade,factory,and telephone
- 6、 memory function:do not worry about the work of a sudden power failure cause data loss.
- 7、 classification capabilities:customers can choose more than or less than the area within a certain range of hides
- 8、 total power:no more than 1kw,it is energy
- 9、 synchronous function:to overcome the customer ' s plant and voltage instability,leading to skin area measurement is not accurate.
- 10、 printer configuration:regardless of the cost of the use tax dedicated 24-pin printers,writing clear and no breakpoints,supplies cheap,easy to buy .
- 11、 display configuration:using the shenzhen produces a high-quality lcd displays,beautiful appearance,stable performance and reliable.
- 12、 motot configuration:using the integrated speed motor,eliminating the need for replacement of skin trouble.

| 工作寬working width(mm) | 外型尺寸(長*寬*高)overall dimension (l*w*h)mm |
|----------------------|--|
| 1600 | 3000 × 1720 × 880 |
| 1800 | 3500 × 1920 × 880 |
| 2000 | 3500 × 2120 × 880 |

| | |
|------|-------------------|
| 2200 | 3500 × 2320 × 880 |
| 2400 | 3500 × 2520 × 880 |
| 2600 | 4000 × 2720 × 880 |
| 2800 | 4000 × 2920 × 880 |
| 3000 | 4500 × 3120 × 880 |
| 3200 | 4500 × 3320 × 880 |

本产品的加工定制是是，类型是自动量革机，品牌是钜楷牌/GDJK/双利牌，量皮机是量皮机